
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 17 lutego 2016 r. 
 
OA.0002.1.2016.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XVI/2016 
 

z obrad XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 10 lutego 2016 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XVI sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 15 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1002 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 
Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” 
i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 
2) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Przemyskiego 

na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej nr 2080 R Węgierka-Średnia-
Krzywcza poprzez budowę chodnika”; 

3) zaliczenia dróg w miejscowości Babice, Bachów, Reczpol, Wola Krzywiecka, 
Ruszelczyce i Chyrzyna do kategorii dróg gminnych publicznych; 

4) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Gminy Krzywcza; 

5) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na 2016 rok; 

6) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 484/1 o pow. 0,2421 ha 
w Krzywczy) stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 
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7) zmieniająca uchwałę własną nr VI/21/2015 Rady Gminy Krzywcza z dnia 
26 lutego 2015 r. w sprawie przekazania do dzierżawy nieruchomość 
stanowiącą własność gminy Krzywcza; 

8) powierzenia obsługi finansowej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Krzywczy Urzędowi Gminy Krzywcza; 

9) upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza do zawarcia porozumienia i przyjęcia 
do realizacji zadania ponadgminnego; 

10) przyjęcia planów pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady w 2016 roku. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 3. 
 Protokół Nr XV/2015 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza 
został wyłożony do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski 
i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie 
to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 
 
Ad.4. 
 Przystąpiono w pierwszej kolejności do rozpatrzenia projektu Uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2016 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z dokonaną autopoprawką a także przedstawiła 
szczegółowe uzasadnienie do tego projektu uchwały. 
Autopoprawka, która przedstawiona została na Komisji ds. Rozwoju 
Społeczno-Gospodarczego, Przestrzennego i Gospodarki Finansowej Rady 
Gminy w dniu 8 lutego 2016 r., dotyczy wydatków związanych z korektą 
finansową nałożoną na Gminę Krzywcza przez Centrum Projektów Polska 
Cyfrowa w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w wyniku kontroli 
realizacji projektu pn.: „Dostawa komputerów przenośnych, oprogramowania, 
urządzeń wielofunkcyjnych oraz doprowadzenie i dostawa usługi dostępu 
do Internetu w ramach projektu Zapewnienie dostępu do Internetu 
mieszkańcom Gminy Krzywcza zagrożonym wykluczeniem cyfrowym”. 
Ponadto uzasadniła, że autopoprawka podyktowana jest tym, że w dniu 
5 lutego 2016 r. wpłynęło pismo z Centrum Projektów Polska Cyfrowa 
w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 292 zł oraz zwiększenia wydatków 
o naliczone odsetki w związku z nałożoną korektą finansową. 
 
 Radny Zygmunt Sobol pytał – odnosząc się do wydatków w dziale 
informatyka – Jakie zostały podjęte działania, aby odzyskać środki finansowe 
utracone w związku z nałożoną korektą finansową? Czy są to wydatki 
zasadne? 
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 Skarbnik Gminy Beata Wielosz odpowiedziała, że 5% korekty finansowej 
nałożone zostało głównie w związku z błędami Specyfikacji Istotnych 
Warunków Zamówienia, w szczególności zakwestionowano o 1 dzień za krótki 
termin zorganizowania przetargu liczony od dnia jego ogłoszenia. Natomiast 
odsetki naliczone są od 3 listopada 2014 r. Na posiedzeniu Komisji 
ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Przestrzennego i Gospodarki 
Finansowej Rady Gminy w dniu 8 lutego 2016 r. poinformowano, że Komisja 
Rewizyjna Rady Gminy Krzywcza przeprowadzi kontrolę procedury 
przetargowej na „Dostawę komputerów przenośnych, oprogramowania, 
urządzeń wielofunkcyjnych oraz doprowadzenie i dostawa usługi dostępu 
do Internetu w ramach projektu Zapewnienie dostępu do Internetu 
mieszkańcom Gminy Krzywcza zagrożonym wykluczeniem cyfrowym”. 
Na chwilę obecną środki finansowe na pokrycie kosztów związanych 
z nałożoną korektą finansową nie zostały od nikogo wyegzekwowane 
i nie podejmowano żadnych innych działań w tym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 11 głosów „za”, 
przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała 
XVI/84/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Powiatu Przemyskiego na zadanie pn. ”Przebudowa drogi powiatowej 
nr 2080 R Węgierka-Średnia-Krzywcza poprzez budowę chodnika”. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do tego projektu. Uchwała 
ta związana jest z wnioskiem zgłoszonym przez radnych w sprawie 
przystąpienia do realizacji budowy chodnika przy drodze powiatowej 
z Krzywczy w kierunku Woli Krzywieckiej. W związku z tym, że wpłynęły środki 
finansowe z tytułu zobowiązań podatkowych z firmy FDK postanowiono, 
aby wykorzystać je jako pomoc finansową dla Powiatu Przemyskiego 
na realizację tego zadania. Zadanie to planuje się docelowo przeprowadzić 
na odcinku około 1 500 m od Zespołu Szkół w Krzywczy do drogi gminnej 
prowadzącej w kierunku „Kamionki” w Woli Krzywieckiej. W wyniku 
przeprowadzonych rozmów z Zarządem Dróg Powiatowych dokonano ustaleń, 
że gmina Krzywcza w 2016 roku przygotuje dokumentację projektową 
na realizację odcinka około 950 m. Na realizację tego zadania szacuje się 
przeznaczyć w bieżącym roku środki finansowe w wysokości ok. 100 000 zł, 
w tym gmina Krzywcza przekaże na ten cel 50 000 zł i tyle samo przekaże 
Powiat Przemyski. W związku z tym, że na odcinku od Krzywczy do Woli 
Krzywieckiej w większości istnieje potrzeba wykonania krytego rowu 
przydrożnego, to za zaplanowane środki można będzie zrealizować budowę 
chodnika na odcinku ok. 400 m. 
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Wójt poinformował, że planuje się zorganizować spotkanie radnych i sołtysa 
z Woli Krzywieckiej z przedstawicielem Zarządu Dróg Powiatowych celem 
dokonania wstępnych ustaleń dotyczących budowy tego chodnika, które będą 
pomocne przy sporządzaniu dokumentacji projektowej. 
 Radny Kazimierz Kurasz stwierdził, że budowa chodnika przy drodze 
powiatowej jest bardzo potrzebna, ze względów bezpieczeństwa ruchu 
drogowego, a szczególnie bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do szkoły. 
Droga ta jest bardzo ruchliwa, a nie wszystkie dzieci dojeżdżają do szkoły 
autobusem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała XVI/85/2016 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zaliczenia dróg w miejscowości Babice, Bachów, 
Reczpol, Wola Krzywiecka, Ruszelczyce i Chyrzyna do kategorii dróg 
gminnych publicznych. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 

 W trakcie wystąpienia Sekretarz Gminy o godz. 1022 przybył Radny 
Marek Bosak. Od tej pory obecnych na sesji było 15 radnych. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVI/86/2016 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady Gminy 
wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVI/87/2016 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
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 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień 
na 2016 rok. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XVI/88/2016 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
(działki nr 484/1 o pow. 0,2421 ha w Krzywczy) stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Wanat powiedział, że będzie 
przeciwny sprzedaży tej działki, bo za szybko podjęto decyzję o przygotowaniu 
tego projektu uchwały. W centrum miejscowości Krzywcza brak jest działek, 
które można byłoby w przyszłości zagospodarować na realizację zadań 
gminnych. Proponuje on, aby na Zebraniu Wiejskim w Krzywczy 
przeprowadzić w tej sprawie konsultację społeczną z mieszkańcami Krzywczy. 
 Wójt wyjaśnił, że o sprzedaż tej działki wnioskował pan Franciszek 
Lekki. Działka ta nie wymaga uzyskania opinii od mieszkańców wsi Krzywcza. 
Jednak pomimo tego sprawa ta była już przedstawiona na Zebraniu Wiejskim 
w Krzywczy. Część mieszkańców, pomimo małej frekwencji, wnioskowała o jej 
sprzedaż. Właściciel kupując tą działkę będzie dbał o jej wygląd, a także 
będzie płacić podatki, co będzie miało korzystny wpływ na dochody gminy. 
Wyjaśnił, że Rada Gminy powinna dbać o zwiększanie się dochodów gminy. 
Nawiązał on również do przedstawionej w uzasadnieniu potrzeby remontu 
budynku po byłym Posterunku Policji w Krzywczy i przekazaniu na ten cel 
środków finansowych uzyskanych ze sprzedaży tej działki. Poinformował, 
że uregulowano dojazd do tej działki celem podniesienia jej atrakcyjności 
i w związku z tym wzrosło zainteresowanie na kupno tej działki. Od momentu, 
którego gmina stała się właścicielem tej działki, po dokonanej zamianie z panią 
Ryszardą Gajdzik, nikt nie miał realnego pomysłu na jej zagospodarowanie. 
Gmina Krzywcza zobowiązania jest na tej działce kilka razy w roku kosić 
trawę, a także sprzątać porozrzucane śmieci. 
 Radny Zygmunt Sobol poparł prośbę Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy i wnioskował do radnych, aby na dzisiejszej sesji Rady Gminy odrzucić 
w głosowaniu proponowaną uchwałę. W najbliższym czasie będą zebrania 
wiejskie, spotkania z mieszkańcami, konsultacje społeczne można tą sprawę 
poruszyć. Poinformował, że sytuacja prawna z dojazdem do tej działki jest 
uregulowana i można teraz zastanawiać się nad jej zagospodarowaniem. 
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Zdaniem radnego – Jeżeli Gmina nie potrafi tej działki zagospodarować, 
to nie jest to powód, aby tą działkę sprzedawać. Może za 3 lata po wyborach 
władz samorządowych, ktoś inny będzie miał pomysł na jej 
zagospodarowanie. Nie jest żadnym argumentem dla radnych z miejscowości 
Krzywcza to, że sprzedaje się działkę położoną w Krzywczy, aby 
wyremontować budynek położony także w tej miejscowości, który docelowo 
będzie służył dla potrzeb Urzędu Gminy i wszystkich mieszkańców gminy. 
Jego zdaniem, w tym przypadku nie można wskazywać źródła uzyskania 
środków finansowych na ten cel. 
 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk proponował, aby działkę 
tą zagospodarować na parking. 
 Radny Kazimierz Kurasz stwierdził, że nie ma potrzeb, aby działkę tą 
zagospodarować na parking. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Proponowana uchwała odrzucona została wynikiem: 2 głosami „przeciw”, przy 
0 głosach „za” i 13 głosach „wstrzymujących się”. 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza zmieniającej uchwałę własną nr VI/21/2015 Rady Gminy 
Krzywcza z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie przekazania do dzierżawy 
nieruchomość stanowiącą własność gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu w Urzędzie Gminy Krystyna Śmigielska przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z jego uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 14 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVI/89/2016 stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie powierzenia obsługi finansowej Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy Urzędowi Gminy Krzywcza. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Żak 
przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVI/90/2016 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Krzywcza do zawarcia 
porozumienia i przyjęcia do realizacji zadania ponadgminnego. 
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 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XVI/91/2016 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie przyjęcia 
planów pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady w 2016 roku. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany przedstawił plan pracy 
Rady Gminy Krzywcza na 2015 rok. 
 Przewodnicząca Komisji Maria Pawłowska przedstawiła plan pracy 
Komisji ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Przestrzennego i Gospodarki 
Finansowej Rady Gminy Krzywcza. 
 Przewodniczący Komisji Marek Bosak przedstawił plan pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Krzywcza. 
 Przewodniczący Komisji Radny Kazimierz Kurasz przedstawił plan pracy 
Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Zaopatrzenia 
Ludności i Ochrony Konsumenta Rady Gminy Krzywcza. 
 Z kolei Przewodniczący Komisji Zygmunt Sobol, przedstawił plan pracy 
Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, 
Kultury oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Krzywcza. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała XVI/92/2016 stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 1127 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 1149. 
 
 
Ad.5. 
 Po przerwie Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił 
informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi 
załączniki nr 13 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.6. 
 Radny Ryszard Kurasz pytał – Czy jest możliwość postawienia wiat 
przystankowych przy 2 przystankach autobusowych w Ruszelczycach? 
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 Radny Marek Bosak pytał – Czy można będzie przenieść w inne miejsce 
przeszkadzający słup telekomunikacyjny znajdujący się w dolnej części 
parkingu przy drodze nr 636 prowadzącej do Szkoły Podstawowej 
w Babicach? 
 

 Radna Maria Pawłowska pytała – Czy będzie można pozyskać drewno 
tartaczne z lasów mienia gminnego na ławki do Świetlicy Wiejskiej 
w Reczpolu? 
 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Wanat pytał – Czy będzie 
przeprowadzony remont Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy, w szczególności 
pomieszczeń ubikacji i sali głównej? 
 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy wnioskował również o zamontowanie 
poręczy przy drodze prowadzącej na cmentarz komunalny w Krzywczy. Droga 
ta szczególnie na odcinku od drogi wojewódzkiej do mostu jest stroma 
i utrudnia osobom starszym poruszanie się po tej drodze. 
 

 Radny Stanisław Łabaziewicz wnioskował o zabezpieczenie środków 
finansowych na dofinansowanie do oświetlenia ulicznego przy drodze 
powiatowej w Skopowie? 
 

 Radny Stanisław Łabaziewicz pytał także – Czy będzie w 2016 roku 
wyremontowana droga gminna na działce nr 658 w Skopowie? 
 

 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o zakupienie kontenera na śmieci 
przy Świetlicy Wiejskiej w Reczpolu. 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował o zgłoszenie do Zarządu Dróg 
Powiatowych, aby w ramach gwarancji dokonano naprawienia drogi 
powiatowej na działce nr 1095 (od promu do garaży) w Bachowie. 
 
 
Ad.7. 
 Sołtys wsi Skopów Franciszek Dudycz wnioskował o pomalowanie 
dachu na Świetlicy Wiejskiej w Skopowie. 
 

 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk wnioskował o dokonanie 
uzupełnienia (poliwęglanem, tworzywem sztucznym) miejsc po wybitych 
szybach na przystankach autobusowych. 
 

 Sołtys wsi Wola Krzywiecka Jan Wanat wnioskował o przekazanie 
sołtysom wykazy dróg zaliczonych do kategorii dróg gminnych publicznych 
znajdujących się na terenie Gminy Krzywcza. 
 

 Radny Zygmunt Sobol wnioskował o udostępnienie na stronie 
internetowej Urzędu Gminy Krzywcza lub w inny sposób wykaz wszystkich 
dróg zaliczonych do kategorii dróg gminnych publicznych znajdujących się 
na terenie Gminy Krzywcza. 
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 Radna Maria Pawłowska wnioskowała, aby dbać o czystość i częstsze 
sprzątanie przystanków autobusowych. 
 

 Radny Józef Opałka pytał – Jaki jest postęp w sprawie uregulowania 
przebiegu drogi powiatowej w Bachowie koło Posesji Pana Mariana 
Lemczyka? 
 

 Radny Józef Opałka wnioskował o wycięcie drzewa na działce 
powiatowej koło posesji Pana Mariana Lemczyka w Bachowie, które zdaniem 
radnego zagrażają bezpieczeństwu mieszkańców wsi Bachów. 
 

 Radny Grzegorz Pawłowski wnioskował o wystąpienie 
do Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o uregulowanie, 
oczyszczenie rzeki „Czerwony Potok” na odcinku od posesji Pani Jadwigi 
Sikorskiej do ujścia do rzeki „San” w miejscowości Ruszelczyce. 
 
 Protokół Nr XV/2016 z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy Krzywcza, 
ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznany został jako przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Ad 8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1228 
XVI zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


